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El construirà Ferrocarrils i donarà servei a l’estació de Ribes Enllaç. Després d'intentar 
una negociació amb els propietaris dels terrenys, al final ha calgut recórrer a 
l'expropiació. 
L’alcalde de Ribes de Freser, Marc Prat (CIU), va informar en l´'últim ple municipal 
que l’aparcament de 110 places que Ferrocarrils de la Generalitat (FGC) ha de construir 
a l’entrada de la població “el nou govern de la Generalitat l’ha desencallat”. I és que 
després de no arribar a acords amb els propietaris del solar del final del Passeig 
Guimerà els terrenys s’han expropiat. 
 
En aquests moments s’està acabant de redactar el projecte executiu, però els treballs 
podrien començar el proper octubre i tindrien una durada d’entre cinc i sis mesos. A 
més de l’aparcament, hi haurà una millora dels accessos i la connexió amb l’estació de 
Ribes Enllaç. 
 
Prat, considera, que és una bona notícia pel municipi ja que en èpoques de gran 
afluència de turistes, el poble pateix una manca d’aparcament. L’equipament també 
“millorarà la imatge de l’entrada del poble i ajudarà a la mobilitat”, va afegir l’alcalde 
ribetà.  
 
De moment, de cara a aquest mes d’estiu, s’ha habilitat en aquest indret i de forma 
provisional un aparcament per a 45 vehicles que estarà obert fins a mitjans de setembre, 
per després donar pas a les obres definitives. 
 
La millora dels accessos entre l’aparcament i l’estació de ferrocarrils preveu 
l’arranjament de les actuals voreres i el seu eixamplament –en part– així com fer un nou 
pas de vianants per travessar la carretera en condicions. Aquesta inversió se situa al 
voltant dels 250.000 euros. De moment, no se sap quin serà el cost final de les obres de 
l’aparcament fins que no s’hagi redactat el projecte executiu. 
 
Marc Prat també va explicar que el municipi no tenia gaire més opcions per habilitar 
noves places d’aparcament si no es tirava endavant l’urbanització d’aquest espai. 
“Tenim un dèficit d’aparcament molt notable i d’espais per poder-hi encabir aquest 
equipament”, va subratllar. 
 
· Revisió del cadastre, 26 anys després 
 
El ple de Ribes va aprovar una modificació de l’ordenança de l’IBI per l’any que ve 
perquè l’efecte de la revisió cadastral que s’ha portat a terme “sigui moderat” va apuntar 
el regidor d’hisenda.  
 
L’última revisió va ser el 1985 i ara, el valor cadastral s’ha apujat de mitjana un 280%. 
Aquesta puja, però, s’anirà fent escalonadament durant 20 anys, quan aquest augment 
normalment s’aplica en 10. Per aquest motiu ara s’ha modificat el coeficient a aplicar en 
l’ordenança, passant del 0,96 al 0,88. L’any que ve, els ribetans, veuran incrementat el 
rebut un 8%, de mitjana. 
 


